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CPCE Dean’s Cup Basketball Tournament 2014 

To encourage sports participation and promote friendship among staff members, the CPCE Dean’s Cup Basketball Tournament was 
held on 20 June 2014 on the PolyU Hung Hom Bay Campus. A total of 7 teams with 31 players participated in the fun-filled and exciting 
event.  After vigorous competition, the “HIHI Team” comprising members from HKCC and the Information Technology Unit scooped the 
championship. 

為鼓勵教職員參與體育活動，並增進員工間之凝聚力，學院於2014年6月20日於理大紅磡灣校園舉行「院長盃籃球賽」，共31位隊員組成7

支隊伍競逐獎項。經過連場激烈賽事，由HKCC及資訊科技處隊員組成的HIHI Team奪得比賽冠軍。

The champion team receives the trophy from Prof. Peter Yuen, 
Dean of CPCE. 
冠軍隊伍從CPCE院長阮博文教授手中接獲獎盃。

First runner-up (left) and the second runner-up
亞軍（左圖）及季軍隊伍。

Participating teams fight fiercely for the trophy. 
參賽隊伍為爭奪獎盃展開連番激鬥。
Participating teams fight fiercely for the trophy. Participating teams fight fiercely for the trophy. 




